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PROTOKÓŁ  NR V/2019 

V SESJI  RADY  MIEJSKIEJ  W  SUPRAŚLU 

w dniu 14 marca 2019 r. 

 

 

     V sesja Rady Miejskiej odbyła się w Urzędzie Miejskim w Supraślu. Otworzyła ją  o godz.1600 

Przewodnicząca Rady Pani Monika Suszczyńska. Stwierdziła, że na stan 15 radnych w sesji 

uczestniczy 14, co stanowi quorum przy którym Rada może obradować i podejmować uchwały (w 

sesji nie uczestniczył radny Artur Olechno). 
 

---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

       Lista obecności stanowi załącznik  nr 1 do protokołu. 
 

---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 

Monika Suszczyńska - przedstawiła propozycję porządku dziennego, 

- poinformowała, że Pan Burmistrz złożył wniosek o wprowadzenie do 

porządku dziennego projektu uchwały w sprawie wyrażenia stanowiska dot. 

zmian stref ochrony uzdrowiskowej Uzdrowiska Supraśl (zał. nr 2), 

Burmistrz –  postawił wniosek o wykreślenie z porządku dziennego pkt 7 „b” dot. podjęcia uchwały 

w sprawie w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Białostockiemu 

(przebudowa z rozbudową drogi powiatowej na odcinku Sobolewo-Henrykowo), 

 

stanowisko Rady – za wprowadzeniem do porządku dziennego  

projektu uchwały w sprawie wyrażenia stanowiska  

dot. zmian stref ochrony uzdrowiskowej Uzdrowiska Supraśl 

głosowało 13 radnych, 1 wstrzymał się od głosowania, 

zał. nr 3 

 

 

stanowisko Rady – za wykreśleniem z porządku dziennego pkt 7 „b”  

dot. podjęcia uchwały w sprawie w sprawie udzielenia pomocy  

finansowej Powiatowi Białostockiemu (przebudowa  

z rozbudową drogi powiatowej na odcinku Sobolewo-Henrykowo) 

głosowało 12 radnych, 2 wstrzymało się od głosowania, 

zał. nr 4 

 
 

stanowisko Rady – jednogłośnie (zał. nr 5) 

przyjęto następujący porządek dzienny : 
 

 

1. Otwarcie obrad - przyjęcie porządku dziennego. 

2. Sprawozdanie z działalności Burmistrza od ostatniej sesji. 

3. Sprawozdanie z działalności stałych komisji rady od ostatniej sesji. 

4. Sprawozdanie z działalności Zespołu Interdyscyplinarnego w Supraślu za 2018 rok, z realizacji 

Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie dla 

Gminy Supraśl na lata 2016–2020 oraz wszystkich zadań wynikających z ustawy z dnia 29 lipca 

2005r. o przeciwdziałaniu przemocy w rodzinie wraz ze sprawozdaniem z realizacji 

harmonogramu działań podjętych w 2018 r.  oraz potrzeby związane z realizacją zadań na 2019 r. 

5. Roczne sprawozdanie za 2018r. z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny i systemu pieczy 

zastępczej, realizacji „Gminnego programu wspierania rodziny na lata 2016-2018” oraz 

przedstawienie potrzeb związanych z realizacją zadań w 2019 r.  

6. Roczne sprawozdanie z działalności Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Supraślu za 

2018rok oraz  potrzeby związane z realizacją zadań w 2019 r. 
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7. Rozpatrzenie projektów uchwał : 

a) w sprawie zmiany uchwały w sprawie powołania stałych komisji Rady Miejskiej w Supraślu i 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, 

b) w sprawie wyrażenia stanowiska dot. zmian stref ochrony uzdrowiskowej Uzdrowiska Supraśl, 

c) w sprawie zmiany uchwały w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji oraz trybu 

przeprowadzania kontroli prawidłowości pobrania i wykorzystania dotacji udzielonej dla 

przedszkoli i innych form wychowania przedszkolnego prowadzonych na terenie gminy 

Supraśl przez inne podmioty niż jednostki samorządu terytorialnego, 

d) w sprawie określenia wymagań, jakie powinien spełniać przedsiębiorca ubiegający się o 

uzyskanie zezwolenia na prowadzenie działalności w zakresie ochrony przed bezdomnymi 

zwierzętami oraz prowadzenia schronisk dla bezdomnych zwierząt, a także grzebowisk i 

spalarni zwłok zwierząt i ich części na terenie Gminy Supraśl, 

e) w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Supraśl w 2019 r.” 

f) w sprawie określenia sezonu kąpielowego oraz wykazu kąpielisk na terenie Gminy Supraśl na 

rok 2019 

g) w sprawie zmian w budżecie na 2019 r. 

h) w sprawie zmiany wpf na 2019, 

i) w sprawie niedochodzenia należności o charakterze cywilnoprawnym, przypadających gminie 

Supraśl lub jednostkom organizacyjnym, których kwota wraz z odsetkami nie przekracza 100 

zł, 

j) w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej we wsi Sobolewo, (ul.Kormoranów) 

k) w sprawie nadania nazwy ulicy we wsi Sowlany, gm. Supraśl, (ul.Słonecznikowa) 

l) w sprawie nadania nazwy ulicy we wsi Sowlany, gm. Supraśl, (ul.Św. Ambrożego) 

m) w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia 

umowy dzierżawy części nieruchomości stanowiącej własność Gminy Supraśl, (1973/9) 

n) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie na czas nieoznaczony umowy dzierżawy 

nieruchomości stanowiącej własność Gminy Supraśl i wyrażenia zgody na odstąpienie od 

obowiązku przetargowego trybu zawarcia tej umowy, (994/3) 

o) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie na czas nieoznaczony umowy dzierżawy 

nieruchomości stanowiącej własność Gminy Supraśl i wyrażenia zgody na odstąpienie od 

obowiązku przetargowego trybu zawarcia tej umowy, (nr geod. 31) 

p) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie na czas nieoznaczony umowy dzierżawy 

nieruchomości stanowiącej własność Gminy Supraśl i wyrażenia zgody na odstąpienie od 

obowiązku przetargowego trybu zawarcia tej umowy, (1973/9) 

 

8. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzedniej sesji. 

9.  Interpelacje i zapytania radnych. 

10. Przyjęcie protokołów z XLVI i XLVII sesji Rady Miejskiej (kadencja 2014-2018) 

11. Przyjęcie protokołu z IV sesji Rady Miejskiej. 

12. Wolne wnioski i informacje. 

13. Zakończenie. 

 

------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

Ad.2 

 

Sprawozdanie z działalności Burmistrza od ostatniej sesji (zał. nr 6) : 

 

W dyskusji na temat sprawozdania Burmistrza głos zabierali m.in.  radni:  Tadeusz Karpowicz, 

Radosław Sakowski, Monika Suszczyńska, Krystyna Woronko i Ludmiła Sawicka. 
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Ad. 3 

  

Sprawozdanie z działalności stałych komisji rady od ostatniej sesji : 

 

Jerzy Matwiejczuk – złoży sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej, 

Daniel Sadowski – złożył sprawozdanie z działalności Komisji Budżetowo-Gospodarczej, 

Krystyna Woronko – złożyła sprawozdanie z działalności Komisji Infrastruktury i Bezpieczeństwa 

Publicznego, 

Pozostałe komisje w okresie sprawozdawczym nie miały posiedzeń. 

 

---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

Ad.4 

 

Sprawozdanie z działalności Zespołu Interdyscyplinarnego w Supraślu za 2018 rok, z realizacji 

Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie dla 

Gminy Supraśl na lata 2016–2020 oraz wszystkich zadań wynikających z ustawy z dnia 29 lipca 

2005r. o przeciwdziałaniu przemocy w rodzinie wraz ze sprawozdaniem z realizacji harmonogramu 

działań podjętych w 2018 r.  oraz potrzeby związane z realizacją zadań na 2019 r.  (zał. nr 7) : 

 

Rada zapoznała się ze sprawozdaniem – żadnych uwag nie zgłoszono. 

 

------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

Ad.5 

 

Roczne sprawozdanie za 2018r. z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny i systemu pieczy 

zastępczej, realizacji „Gminnego programu wspierania rodziny na lata 2016-2018” oraz 

przedstawienie potrzeb związanych z realizacją zadań w 2019 r. (zał. nr 8) : 

 

Rada zapoznała się ze sprawozdaniem – żadnych uwag nie zgłoszono. 

 

------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

Ad.6 

 

Roczne sprawozdanie z działalności Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Supraślu za 

2018rok oraz  potrzeby związane z realizacją zadań w 2019 r. (zał. nr 9) : 

 

Rada zapoznała się ze sprawozdaniem – żadnych uwag nie zgłoszono. 

 

------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

Ad.7 

 

Rozpatrzenie projektów uchwał :  

 

a) w sprawie zmiany uchwały w sprawie powołania stałych komisji Rady Miejskiej w Supraślu i 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji : 

 

uchwałę Nr V/43/2019 (zał. nr 10) w sprawie jw. 

podjęto jednogłośnie (w głosowaniu uczestniczyło 14 radnych) 

(zał. nr 11) 
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Głosy oddane: 

Małgorzata Borowa    TAK 

Janusz Fidziukiewicz  TAK 

Iwona Grycuk              TAK 

Marcin Januszkiewicz TAK 

Łukasz Jarmoszko      TAK 

Tadeusz Karpowicz    TAK 

Jerzy Matwiejczuk      TAK 

Mariusz Romanowicz TAK 

Daniel Sadowski         TAK 

Radosław Sakowski    TAK 

Dawid Sienkiewicz      TAK 

Jacek Sołowiej            TAK 

Monika Suszczyńska  TAK 

Krystyna Woronko      TAK 

 
 
 
b) w sprawie wyrażenia stanowiska dot. zmian stref ochrony uzdrowiskowej Uzdrowiska Supraśl : 

 

uchwałę Nr V/44/2019 (zał. nr 12) w sprawie jw. 

podjęto jednogłośnie (w głosowaniu uczestniczyło 13 radnych) 

(zał. nr 13) 

 

Głosy oddane: 

Małgorzata Borowa        TAK 

Janusz Fidziukiewicz      TAK 

Iwona Grycuk                  TAK 

Marcin Januszkiewicz     TAK 

Łukasz Jarmoszko           TAK 

Tadeusz Karpowicz         BRAK GŁOSU 

Jerzy Matwiejczuk           TAK 

Mariusz Romanowicz      TAK 

Daniel Sadowski              TAK 

Radosław Sakowski         TAK 

Dawid Sienkiewicz           TAK 

Jacek Sołowiej                 TAK 

Monika Suszczyńska       TAK 

Krystyna Woronko           TAK 

 

 

 

 

 

c) w sprawie zmiany uchwały w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji oraz trybu 

przeprowadzania kontroli prawidłowości pobrania i wykorzystania dotacji udzielonej dla 

przedszkoli i innych form wychowania przedszkolnego prowadzonych na terenie gminy Supraśl 

przez inne podmioty niż jednostki samorządu terytorialnego : 
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uchwałę Nr V/45/2019 (zał. nr 14) w sprawie jw. 

podjęto jednogłośnie (w głosowaniu uczestniczyło 14 radnych) 

(zał. nr 15) 

 

Głosy oddane: 

Małgorzata Borowa         TAK 

Janusz Fidziukiewicz      TAK 

Iwona Grycuk                  TAK 

Marcin Januszkiewicz     TAK 

Łukasz Jarmoszko          TAK 

Tadeusz Karpowicz        TAK 

Jerzy Matwiejczuk          TAK 

Mariusz Romanowicz     TAK 

Daniel Sadowski             TAK 

Radosław Sakowski        TAK 

Dawid Sienkiewicz          TAK 

Jacek Sołowiej                TAK 

Monika Suszczyńska      TAK 

Krystyna Woronko          TAK 

 

 

 

d) w sprawie określenia wymagań, jakie powinien spełniać przedsiębiorca ubiegający się o uzyskanie 

zezwolenia na prowadzenie działalności w zakresie ochrony przed bezdomnymi zwierzętami oraz 

prowadzenia schronisk dla bezdomnych zwierząt, a także grzebowisk i spalarni zwłok zwierząt i 

ich części na terenie Gminy Supraśl: 

 

uchwałę Nr V/46/2019 (zał. nr 16) w sprawie jw. 

podjęto jednogłośnie (w głosowaniu uczestniczyło 14 radnych) 

(zał. nr 17) 

 

Głosy oddane: 

Małgorzata Borowa       TAK 

Janusz Fidziukiewicz    TAK 

Iwona Grycuk                TAK 

Marcin Januszkiewicz   TAK 

Łukasz Jarmoszko        TAK 

Tadeusz Karpowicz      TAK 

Jerzy Matwiejczuk        TAK 

Mariusz Romanowicz   TAK 

Daniel Sadowski          TAK 

Radosław Sakowski     TAK 

Dawid Sienkiewicz       TAK 

Jacek Sołowiej             TAK 

Monika Suszczyńska   TAK 

Krystyna Woronko       TAK 
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e) w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Supraśl w 2019 r.” : 

 

uchwałę Nr V/47/2019 (zał. nr 18) w sprawie jw. 

podjęto jednogłośnie (w głosowaniu uczestniczyło 14 radnych) 

(zał. nr 19) 

 

Głosy oddane: 

Małgorzata Borowa      TAK 

Janusz Fidziukiewicz    TAK 

Iwona Grycuk               TAK 

Marcin Januszkiewicz  TAK 

Łukasz Jarmoszko       TAK 

Tadeusz Karpowicz     TAK 

Jerzy Matwiejczuk       TAK 

Mariusz Romanowicz  TAK 

Daniel Sadowski         TAK 

Radosław Sakowski    TAK 

Dawid Sienkiewicz      TAK 

Jacek Sołowiej            TAK 

Monika Suszczyńska  TAK 

Krystyna Woronko      TAK 

 

 

f) w sprawie określenia sezonu kąpielowego oraz wykazu kąpielisk na terenie Gminy Supraśl na rok 

2019 : 

 

uchwałę Nr V/48/2019 (zał. nr 20) w sprawie jw. 

podjęto jednogłośnie (w głosowaniu uczestniczyło 14 radnych) 

(zał. nr 21) 

 

Głosy oddane: 

Małgorzata Borowa      TAK 

Janusz Fidziukiewicz    TAK 

Iwona Grycuk               TAK 

Marcin Januszkiewicz  TAK 

Łukasz Jarmoszko       TAK 

Tadeusz Karpowicz     TAK 

Jerzy Matwiejczuk       TAK 

Mariusz Romanowicz  TAK 

Daniel Sadowski         TAK 

Radosław Sakowski    TAK 

Dawid Sienkiewicz      TAK 

Jacek Sołowiej            TAK 

Monika Suszczyńska  TAK 

Krystyna Woronko      TAK 
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g) w sprawie zmian w budżecie na 2019 r. : 

 

Daniel Sadowski – poinformował, że Komisja Budżetowo-Gospodarcza zaopiniowała powyższy 

projekt uchwały (łącznie z autopoprawką Burmistrza) pozytywnie, 

 

Radosław Sakowski – poinformował, że 5 lutego zebrał się Klub Radnych „Gmina Grabówka”, Rada 

Sołecka i mieszkańcy i wystosowano wspólny apel do Burmistrza Supraśla, aby 

naprawić – ich zdaniem – szkodliwy projekt budżetu (żaden ich wniosek nie 

uzyskał poparcia), 

- w przedstawionych na dzisiejszej sesji uchwale znalazło się kilka pozycji, o 

które mieszkańcy wnioskowali, 

- w związku z powyższym Klub Radnych poprze te zmiany do budżetu,  

Tadeusz Karpowicz – postawił wniosek, aby przy punkcie „powierzchniowe utwardzanie dróg 

ul.Malinowa w Grabówce IV etap – 300 tys. zł” wykreślić „powierzchniowe 

utwardzanie dróg” ,  a pozostawić tylko kwotę 300 tys. zł na budowę 

ul.Malinowej, 

Daniel Sadowski –  zapytał radnego Karpowicza, jak w takim razie zamierza poprawić tymczasowo 

przejezdność ul.Malinowej, 

Tadeusz Karpowicz – przejezdność tej ulicy można poprawić w ramach bieżącego utrzymania dróg, 

Monika Suszczyńska – stwierdziła, że skoro radny z Grabówki nie widzi potrzeby tymczasowego 

poprawienia stanu przejezdności tej drogi, to może te środki przesunąć na 

inne zadanie, 

Tadeusz Karpowicz – stwierdził, że być może już za miesiąc będzie pozwolenie na budowę na całą 

ul.Malinową, łącznie z chodnikami, krawężnikami, ścieżką rowerową, 

Mariusz Romanowicz – zwrócił uwagę, że w projekcie uchwały jest 100 tys. zł na budowę i 

rozbudowę ul.Sosnowej i ul.Pogodnej w Zaściankach, na co konkretnie są 

te pieniądze, 

-  w projekcie uchwały jest również 100 tys. zł na budowę PSZOK, zapytał o 

lokalizację tego Punktu, 

Burmistrz – wyjaśnił, że jeżeli chodzi o ul.Pogodną i Sosnową, to Urząd wystąpił do Prezydenta 

Białegostoku o zabezpieczenie środków i pomoc w realizacji tej inwestycji, 

 -  jeżeli będzie wola ze strony Białegostoku to gmina będzie tą inwestycję kontynuować 

(ul.Sosnowa), 

 -  jeżeli chodzi o PSZOK, to na razie szukamy lokalizacji, 

Burmistrz – wracając do ul. Malinowej , to nie prawdą jest, że za miesiąc będzie prawomocne 

pozwolenie na budowę, ponieważ dopiero za 2-3 miesiące będzie złożony wniosek o 

wydanie decyzji dot. tej inwestycji w procedurze ZRID, 

Krystyna Woronko – złożyła wniosek, aby te 300 tys. zł pozostawić na powierzchniowym 

utwardzaniu dróg na ul.Tęczową w Karakulach, 

Monika Suszczyńska – postawiła wniosek o przeznaczenie tych 300 tys. na budowę wodociągu i 

kanalizacji w ul.Spacerowej w Sobolewie, 

Małgorzata Borowa – postawiła wniosek o przeznaczenie tych środków na utwardzenie ul.Szpaczej, 

Tadeusz Karpowicz – stwierdził, że wycofuje swój wniosek odnośnie 300 tys. 

 

Monika Suszczyńska – poprosiła o przegłosowanie zgłoszonych wniosków, 

 

stanowisko Rady – za pozytywnym zaopiniowaniem wniosku 

Radnej Krystyny Woronko, aby te 300 tys. zł pozostawić  

na powierzchniowym utwardzaniu dróg z przeznaczeniem  

na ul.Tęczową w Karakulach głosowało 3 radnych, 

przeciw 11, (zał. nr 22) 
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Głosy oddane: 

Małgorzata Borowa     TAK 

Janusz Fidziukiewicz   NIE 

Iwona Grycuk              NIE 

Marcin Januszkiewicz NIE 

Łukasz Jarmoszko      NIE 

Tadeusz Karpowicz    NIE 

Jerzy Matwiejczuk      NIE 

Mariusz Romanowicz NIE 

Daniel Sadowski        TAK 

Radosław Sakowski   NIE 

Dawid Sienkiewicz     NIE 

Jacek Sołowiej           NIE 

Monika Suszczyńska NIE 

Krystyna Woronko     TAK 

 

 

 

stanowisko Rady – za pozytywnym zaopiniowaniem wniosku 

Radnej Moniki Suszczyńskiej o przeznaczenie 300 tys. zł 

z powierzchniowego utwardzania dróg na budowę wodociągu  

i kanalizacji deszczowej w ul.Spacerowej w Sobolewie  

głosowało 7 radnych, przeciw 6 i 1 wstrzymał się od głosowania, (zał. nr 23) 

 

 

Głosy oddane: 

Małgorzata Borowa     WSTRZ 

Janusz Fidziukiewicz  TAK 

Iwona Grycuk              NIE 

Marcin Januszkiewicz TAK 

Łukasz Jarmoszko      NIE 

Tadeusz Karpowicz     NIE 

Jerzy Matwiejczuk       NIE 

Mariusz Romanowicz  NIE 

Daniel Sadowski         TAK 

Radosław Sakowski    NIE 

Dawid Sienkiewicz     TAK 

Jacek Sołowiej           TAK 

Monika Suszczyńska TAK 

Krystyna Woronko     TAK 
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uchwałę Nr V/49/2019 łącznie z autopoprawką (zał. nr 24) w sprawie jw. 

podjęto przy 13 głosach za i 1 wstrzymującym się od głosowania, 

 (zał. nr 25) 

 

Głosy oddane: 

Małgorzata Borowa        TAK 

Janusz Fidziukiewicz      TAK 

Iwona Grycuk                 TAK 

Marcin Januszkiewicz    TAK 

Łukasz Jarmoszko         TAK 

Tadeusz Karpowicz        WSTRZ 

Jerzy Matwiejczuk          TAK 

Mariusz Romanowicz     TAK 

Daniel Sadowski            TAK 

Radosław Sakowski       TAK 

Dawid Sienkiewicz         TAK 

Jacek Sołowiej               TAK 

Monika Suszczyńska     TAK 

Krystyna Woronko         TAK 

 

 

 

h) w sprawie zmiany wpf na 2019 : 

 

Daniel Sadowski – poinformował, że Komisja Budżetowo-Gospodarcza zaopiniowała powyższy 

projekt uchwały (łącznie z autopoprawką Burmistrza) pozytywnie, 

 

uchwałę Nr V/50/2019 łącznie z autopoprawką (zał. nr 26) w sprawie jw. 

podjęto przy 13 głosach za i 1 wstrzymującym się od głosowania, 

 (zał. nr 27) 

 

Głosy oddane: 

Małgorzata Borowa       TAK 

Janusz Fidziukiewicz    TAK 

Iwona Grycuk                TAK 

Marcin Januszkiewicz   TAK 

Łukasz Jarmoszko        TAK 

Tadeusz Karpowicz      WSTRZ 

Jerzy Matwiejczuk        TAK 

Mariusz Romanowicz   TAK 

Daniel Sadowski          TAK 

Radosław Sakowski     TAK 

Dawid Sienkiewicz       TAK 

Jacek Sołowiej             TAK 

Monika Suszczyńska   TAK 

Krystyna Woronko       TAK 
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i) w sprawie niedochodzenia należności o charakterze cywilnoprawnym, przypadających gminie 

Supraśl lub jednostkom organizacyjnym, których kwota wraz z odsetkami nie przekracza 100 zł : 

 

uchwałę Nr V/51/2019 (zał. nr 28) w sprawie jw. 

podjęto jednogłośnie (w głosowaniu uczestniczyło 14 radnych) 

(zał. nr 29) 

Głosy oddane: 

Małgorzata Borowa      TAK 

Janusz Fidziukiewicz   TAK 

Iwona Grycuk               TAK 

Marcin Januszkiewicz  TAK 

Łukasz Jarmoszko       TAK 

Tadeusz Karpowicz     TAK 

Jerzy Matwiejczuk       TAK 

Mariusz Romanowicz  TAK 

Daniel Sadowski         TAK 

Radosław Sakowski    TAK 

Dawid Sienkiewicz      TAK 

Jacek Sołowiej            TAK 

Monika Suszczyńska  TAK 

Krystyna Woronko      TAK 

 

 

j) w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej we wsi Sobolewo, (ul.Kormoranów) : 

 

Krystyna Woronko – poinformowała, że Komisja Infrastruktury … zaopiniowała powyższy projekt 

uchwały pozytywnie, 

 

uchwałę Nr V/52/2019 (zał. nr 30) w sprawie jw. 

podjęto jednogłośnie (w głosowaniu uczestniczyło 14 radnych) 

(zał. nr 31) 

 

Głosy oddane: 

Małgorzata Borowa      TAK 

Janusz Fidziukiewicz   TAK 

Iwona Grycuk               TAK 

Marcin Januszkiewicz  TAK 

Łukasz Jarmoszko       TAK 

Tadeusz Karpowicz     TAK 

Jerzy Matwiejczuk       TAK 

Mariusz Romanowicz  TAK 

Daniel Sadowski         TAK 

Radosław Sakowski    TAK 

Dawid Sienkiewicz      TAK 

Jacek Sołowiej            TAK 

Monika Suszczyńska  TAK 

Krystyna Woronko      TAK 

 

 



V  sesja w dniu 14 marca 2019 r. 11 

k) w sprawie nadania nazwy ulicy we wsi Sowlany, gm. Supraśl, (ul.Słonecznikowa) : 

 

Krystyna Woronko – poinformowała, że Komisja Infrastruktury … zaopiniowała powyższy projekt 

uchwały pozytywnie, 

 

uchwałę Nr V/53/2019 (zał. nr 32) w sprawie jw. 

podjęto jednogłośnie (w głosowaniu uczestniczyło 14 radnych) 

(zał. nr 33) 

Głosy oddane: 

Małgorzata Borowa      TAK 

Janusz Fidziukiewicz   TAK 

Iwona Grycuk               TAK 

Marcin Januszkiewicz  TAK 

Łukasz Jarmoszko       TAK 

Tadeusz Karpowicz     TAK 

Jerzy Matwiejczuk       TAK 

Mariusz Romanowicz  TAK 

Daniel Sadowski         TAK 

Radosław Sakowski    TAK 

Dawid Sienkiewicz      TAK 

Jacek Sołowiej            TAK 

Monika Suszczyńska  TAK 

Krystyna Woronko      TAK 

 

l) w sprawie nadania nazwy ulicy we wsi Sowlany, gm. Supraśl, (ul.Św. Ambrożego) : 

 

Krystyna Woronko – poinformowała, że Komisja Infrastruktury … zaopiniowała powyższy projekt 

uchwały pozytywnie, 

 

uchwałę Nr V/54/2019 (zał. nr 34) w sprawie jw. 

podjęto jednogłośnie (w głosowaniu uczestniczyło 14 radnych) 

(zał. nr 35) 

 

Głosy oddane: 

Małgorzata Borowa      TAK 

Janusz Fidziukiewicz   TAK 

Iwona Grycuk               TAK 

Marcin Januszkiewicz  TAK 

Łukasz Jarmoszko       TAK 

Tadeusz Karpowicz     TAK 

Jerzy Matwiejczuk       TAK 

Mariusz Romanowicz  TAK 

Daniel Sadowski         TAK 

Radosław Sakowski    TAK 

Dawid Sienkiewicz      TAK 

Jacek Sołowiej            TAK 

Monika Suszczyńska  TAK 

Krystyna Woronko      TAK 

 



V  sesja w dniu 14 marca 2019 r. 12 

m)  w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy 

dzierżawy części nieruchomości stanowiącej własność Gminy Supraśl, (1973/9) : 

Krystyna Woronko – poinformowała, że Komisja Infrastruktury … zaopiniowała powyższy projekt 

uchwały pozytywnie, 

 

uchwałę Nr V/55/2019 (zał. nr 36) w sprawie jw. 

podjęto jednogłośnie (w głosowaniu uczestniczyło 14 radnych) 

(zał. nr 37) 

Głosy oddane: 

Małgorzata Borowa      TAK 

Janusz Fidziukiewicz   TAK 

Iwona Grycuk               TAK 

Marcin Januszkiewicz  TAK 

Łukasz Jarmoszko       TAK 

Tadeusz Karpowicz     TAK 

Jerzy Matwiejczuk       TAK 

Mariusz Romanowicz  TAK 

Daniel Sadowski         TAK 

Radosław Sakowski    TAK 

Dawid Sienkiewicz      TAK 

Jacek Sołowiej            TAK 

Monika Suszczyńska  TAK 

Krystyna Woronko      TAK 

 

n) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie na czas nieoznaczony umowy dzierżawy nieruchomości 

stanowiącej własność Gminy Supraśl i wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 

przetargowego trybu zawarcia tej umowy, (994/3) 

Krystyna Woronko – poinformowała, że Komisja Infrastruktury … zaopiniowała powyższy projekt 

uchwały pozytywnie, 

 

uchwałę Nr V/56/2019 (zał. nr 38) w sprawie jw. 

podjęto jednogłośnie (w głosowaniu uczestniczyło 14 radnych) 

(zał. nr 39) 

Głosy oddane: 

Małgorzata Borowa      TAK 

Janusz Fidziukiewicz   TAK 

Iwona Grycuk               TAK 

Marcin Januszkiewicz  TAK 

Łukasz Jarmoszko       TAK 

Tadeusz Karpowicz     TAK 

Jerzy Matwiejczuk       TAK 

Mariusz Romanowicz  TAK 

Daniel Sadowski         TAK 

Radosław Sakowski    TAK 

Dawid Sienkiewicz      TAK 

Jacek Sołowiej            TAK 

Monika Suszczyńska  TAK 

Krystyna Woronko      TAK 

 



V  sesja w dniu 14 marca 2019 r. 13 

o) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie na czas nieoznaczony umowy dzierżawy nieruchomości 

stanowiącej własność Gminy Supraśl i wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 

przetargowego trybu zawarcia tej umowy, (nr geod. 31) : 

 

Krystyna Woronko – poinformowała, że Komisja Infrastruktury … zaopiniowała powyższy projekt 

uchwały pozytywnie, 

 

uchwałę Nr V/57/2019 (zał. nr 40) w sprawie jw. 

podjęto jednogłośnie (w głosowaniu uczestniczyło 14 radnych) 

(zał. nr 41) 

 

Głosy oddane: 

Małgorzata Borowa      TAK 

Janusz Fidziukiewicz   TAK 

Iwona Grycuk               TAK 

Marcin Januszkiewicz  TAK 

Łukasz Jarmoszko       TAK 

Tadeusz Karpowicz     TAK 

Jerzy Matwiejczuk       TAK 

Mariusz Romanowicz  TAK 

Daniel Sadowski         TAK 

Radosław Sakowski    TAK 

Dawid Sienkiewicz      TAK 

Jacek Sołowiej            TAK 

Monika Suszczyńska  TAK 

Krystyna Woronko      TAK 

 

p) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie na czas nieoznaczony umowy dzierżawy nieruchomości 

stanowiącej własność Gminy Supraśl i wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 

przetargowego trybu zawarcia tej umowy, (1973/9) : 

 

uchwałę Nr V/58/2019 (zał. nr 42) w sprawie jw. 

podjęto jednogłośnie (w głosowaniu uczestniczyło 14 radnych) 

(zał. nr 43) 

Głosy oddane: 

Małgorzata Borowa      TAK 

Janusz Fidziukiewicz   TAK 

Iwona Grycuk               TAK 

Marcin Januszkiewicz  TAK 

Łukasz Jarmoszko       TAK 

Tadeusz Karpowicz     TAK 

Jerzy Matwiejczuk       TAK 

Mariusz Romanowicz  TAK 

Daniel Sadowski         TAK 

Radosław Sakowski    TAK 

Dawid Sienkiewicz      TAK 

Jacek Sołowiej            TAK 

Monika Suszczyńska  TAK 

Krystyna Woronko      TAK 



V  sesja w dniu 14 marca 2019 r. 14 

Ad.8 
 

Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzedniej sesji : 
 

Na poprzedniej sesji nie zgłoszono interpelacji 

---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

Ad.9 
 

 Interpelacje i zapytania radnych : 

Nie było 

---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

Ad.10 

 

Przyjęcie protokołów z XLVI i XLVII sesji Rady Miejskiej (kadencja 2014-2018) : 

 

protokół z XLVI sesji RM przyjęto przy 11 głosach za 

i  3 wstrzymujących się od głosowania, 

(zał. nr 44) 

 

Głosy oddane: 

Małgorzata Borowa        TAK 

Janusz Fidziukiewicz     TAK 

Iwona Grycuk                WSTRZ 

Marcin Januszkiewicz   TAK 

Łukasz Jarmoszko        TAK 

Tadeusz Karpowicz      WSTRZ 

Jerzy Matwiejczuk        TAK 

Mariusz Romanowicz   TAK 

Daniel Sadowski           TAK 

Radosław Sakowski     WSTRZ 

Dawid Sienkiewicz       TAK 

Jacek Sołowiej             TAK 

Monika Suszczyńska   TAK 

Krystyna Woronko       TAK 

 

 

protokół z XLVII sesji RM przyjęto przy 11 głosach za 

i  3 wstrzymujących się od głosowania, 

(zał. nr 45) 

Głosy oddane: 

Małgorzata Borowa        TAK 

Janusz Fidziukiewicz     TAK 

Iwona Grycuk                WSTRZ 

Marcin Januszkiewicz   TAK 

Łukasz Jarmoszko        TAK 

Tadeusz Karpowicz      WSTRZ 

Jerzy Matwiejczuk        TAK 

Mariusz Romanowicz   TAK 

Daniel Sadowski           TAK 

Radosław Sakowski     WSTRZ 



V  sesja w dniu 14 marca 2019 r. 15 

Dawid Sienkiewicz       TAK 

Jacek Sołowiej             TAK 

Monika Suszczyńska   TAK 

Krystyna Woronko       TAK 

 

---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

Ad.11 

 

Przyjęcie protokołu z IV sesji Rady Miejskiej : 

 

protokół z IV sesji RM przyjęto przy 11 głosach za 

i  3 wstrzymujących się od głosowania, 

(zał. nr 46) 

Głosy oddane: 

Małgorzata Borowa        TAK 

Janusz Fidziukiewicz     TAK 

Iwona Grycuk                WSTRZ 

Marcin Januszkiewicz   TAK 

Łukasz Jarmoszko        TAK 

Tadeusz Karpowicz      WSTRZ 

Jerzy Matwiejczuk        TAK 

Mariusz Romanowicz   TAK 

Daniel Sadowski           TAK 

Radosław Sakowski     WSTRZ 

Dawid Sienkiewicz       TAK 

Jacek Sołowiej             TAK 

Monika Suszczyńska   TAK 

Krystyna Woronko       TAK 

 

---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

Ad.12 

 

Wolne wnioski – sprawy różne : 

 

Monika Suszczyńska –  poinformowała, że w dniu 11 marca odbyła spotkanie z Przewodniczącym 

Rady Seniorów, 

-  Pan Przewodniczący przekazał informacje na temat bieżącej działalności i 

podejmowanych inicjatyw, 

-   jednocześnie wystosował prośbę aby odbyć wspólne spotkanie obu rad, po 

to aby Rada Seniorów miała możliwość przedstawienia swoich wniosków i 

inicjatyw dot. społeczności senioralnej, 

-  wstępnie ustalono, że 23 maja będzie miało miejsce posiedzenie Rady 

Miejskiej i Rady Seniorów, 

-  poinformowała również, że Pan Burmistrz wystąpił do Rady Miejskiej z 

pismem informującym o zamiarze powołania Rady Sportu na kolejną 

kadencję, 

-  w tym celu Rada Miejska powinna wydelegować do tej komisji jednego 

radnego, 



V  sesja w dniu 14 marca 2019 r. 16 

Dawid Sienkiewicz – zgłosił kandydaturę radnego Łukasza Jarmoszko, 

Łukasz Jarmoszko – wyraził zgodę, 

 

stanowisko Rady – za delegowaniem radnego 

Łukasza Jarmoszko do Gminnej Rady Sportu 

głosowało 13 radnych, 1 wstrzymał się od głosowania, 

 

 

Monika Suszczyńska – poinformowała, że do RM wpłynęło pismo Pana Jana Kalenika w sprawie 

utwardzenia przedłużenia ul.Egipskiej, 

 

Zbigniew Sz. – poruszył następujące sprawy : 

1) odnośnie ul.Modrzewiowej –  od wielu lat nie ma tam ani chodników, ani wjazdów na posesje, 

a ponadto źle jest zrobiony kanał burzowy (studzienki są co 120 m, 

a powinny być co 55 m), 

2) w ubiegłym roku na sesji zgłaszał sprawę oświetlenia ul.Europejskiej (do ul.Jodłowej), do dzisiaj 

nic w tej sprawie nie zrobiono, 

3) odnośnie PSZOK-u przy ul.Produkcyjnej – jedni przywożą meble i płyty meblowe, a inni wybierają 

te meble na opał, 

4) odnośnie smogu – podziękował tym radnym którzy podjęli uchwałę w sprawie zasad udzielania 

dotacji celowych z budżetu gminy Supraśl na dofinansowanie kosztów inwestycji z zakresu 

ochrony środowiska i gospodarki wodnej w uzdrowiskowej gminie Supraśl, ale w gminie powinien 

być jeszcze własny fundusz do walki ze smogiem, potrzebna jest większa edukacja wśród dzieci i 

młodzieży, 

Burmistrz – wyjaśnił, że na ekologiczne źródła energii nabór będzie robił Urząd Marszałkowski i 

gmina będzie chciała składać wniosek w tej sprawie, 

5) poruszył sprawę nie oświetlonych tras narciarskich, zostały tylko słupy, tak nie może być, 

 

Krzyżaniak Leonard – poinformował, że nie świecą się lampy na ul.Górka Tomka, już od ponad 3 

tygodni, 

- zwrócił uwagę, że przy pojemnikach CARITAS-u jest wielki śmietnik, a co 

gorsza stoją one na zakrętach, co stwarza zagrożenie dla ruchu drogowego, 

- na ul.Jacka Soplicy 6 powstał browar, podłączając do tego browaru wodociąg 

i kanalizację został naruszony chodnik, który nie został przywrócony do 

pierwotnego stanu, w tej chwili jest tam zapadnięty chodnik, 

Małgorzata Borowa – postawiła wniosek aby na stronie gminy była zakładka o terminach zebrań 

wiejskich, 

Janusz Fidziukiewicz – poruszył sprawę nie oświetlonej wysepki na drodze do Białegostoku w 

okolicach Ogrodniczek, 

-  zapytał również czy nie można wyegzekwować barierek na drodze do 

Białegostoku, przynajmniej przy najgłębszych rowach, 

-   na terenie przy plaży zwłaszcza latem jest brudno, potrzebne są dodatkowe 

kosze i powinny one być wybierane co najmniej 2 razy dziennie, 

Dawid Sienkiewicz – zapytał na jakim etapie jest sprawa przywrócenia 111-tki, 

Marcin Iwaniuk – wyjaśnił, że rozmowy zostały już właściwie zakończone, czekamy teraz na 

potwierdzenie i jest szansa, że jeszcze w kwietniu ta linia zostanie uruchomiona, 

Dawid Sienkiewicz – stwierdził, że przed uruchomieniem tej linii mieszkańcy chcieliby się spotkać z 

przewoźnikiem w celu omówienia przebiegu trasy i godzin kursowania, 

Łukasz Jarmoszko –  stwierdził, że przy okazji oświetlenia ul.Europejskiej, dobrze by było oświetlić 

ul. Jodłową, 

Monika Suszczyńska – zapytała co z wymianą przystanku, 

Marcin Iwaniuk – stwierdził, że prace już trwają i poprosił jeszcze o chwilę cierpliwości, 

 



V  sesja w dniu 14 marca 2019 r. 17 

Ad.13 

 

        Zakończenie : 

 

         W związku z wyczerpaniem porządku dziennego na tym sesję o godz.1900  zakończono. 

 

---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 

 

Protokołował :                                                                                       Przewodnicząca Rady 
Marian Brajczewski                                                                                

                                                                                                  mgr Monika Suszczyńska 

 


